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NAVN  BEGRUNDELSE ANTAL 
NOMINER
INGER  

Rulleskøjteklubben Jeg indstiller hermed 'Rulleskøjteklubben' for sin ekstraordinære indsats for at skabe fællesskaber på tværs af familier i en tid, 
hvor alle fællesskaber har været under pres.  
Mvh Martin Hörrmann 
Se bilag 
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Paint It Forward Paint it Forward fortjener et skulderklap – og både projektets frivillige, miljøet og potentielle aftagerne af maling fortjener at Paint It 
Forward bliver endnu mere kendt, end det allerede er.  
Mange hilsner  
Kirsten Just 

Paint it Forward er drevet af frivillige de sørger for at  
1. Miljøbelastende stoffer bruges effektivt dvs mindre spild 
2. Generelt mindre spild er altid godt 
3. Mindrebemidlede får mulighed for at sætte fx lejlighed i stand til små penge 
4. Styrkelse af fællesskab omkring et projekt 

Venlig hilsen 
Hellen Rygaard 

Jeg har brugt Paint it forward ud fra et miljømæssigt hensyn, vi skal lære vores børn at alt der kan bruges igen skal gives videre, så 
andre kan få glæde af det, løsningen er ikke at vi smider ud og der produceres nyt hver gang. 
Mvh  
Christina  

Bæredygtighed, kreativitet og opbakning i ét sted 
Mvh Kevin Kalmar 

Det er et genialt koncept, der giver dem med knap så mange økonomiske midler, en mulighed for at forny sit hjem og mindske spild. 
Dét fortjener et skulderklap 
Mvh Hanan 
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Bryggen SUP Club Bryggen SUP Club har de sidste par år fået skabt og styrket et sejlende fællesskab for beboerne på Vestamager og Islands Brygge, 
og ønsker at udvikle konceptet så både bredden, eliten, unge og voksne fra området kan få endnu mere gavn af havnens fantastiske 
omgivelser. 
Målsætningen med initiativet er at skabe en uformel platform, hvor havnens mange SUP-padlere kan mødes til hyggelige ture, til 
teknik-træning eller til mere konkurrence-orienteret træning, når tiden og vejret tillader det – trods Corona ���� Københavns beboere 
er for alvor ved at opdage den plads og friske luft som SUP i Københavns havn tilbyder. 
Ligeledes ønsker initiativtagerne på sigt at skabe ungdomstræning, så byens ungdomstilbud suppleres med moderne vandsport 
(og adgangen til ungdomsidræt er ikke just let i København) samt begynderkurser, hvor nye padlere kan mødes, hvor nye 
fællesskaber opstår, og med henblik på, at sejladsen i havnen udføres sikkert og i overensstemmelse med havnens regler. 
 
Tilførte midler vil således direkte kunne indgå i fællesskabets forhandlinger med de eksisterende ro- og kajakklubber så det 
maritime fællesskab fortsat kan udvikles. 

 se bilag 
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Sara-Lisa Wallskog 
fra Copenhagen 
Falcons 
 

Sara-Lisa har lagt et stort og helt afgørende arbejde, for at vi som forening har kunnet gennemføre ishockey træning og kampe for 
vores 400 medlemmer. Helt konkret har Sara-Lisa været bærende drivkraft i at udarbejde og tænke de løsninger der gjort at vi i dag 
kan afholde træning og kamp med max tilladt kapacitet.   
Kent Søndergaard 
Formand 
 

Hun har gennem hele denne Corona periode sørget for at alle klubbens medlemmer har kunne gennemføre deres ishockey træning. 
Det har været et kæmpe arbejde med at inddele hallen, indgang og omklædningsrum, således at ingen hold krydser hinanden. Der 
har skulle tænkes kreativt og det er lykkedes med stor succes. 
Mvh  
Casper Rostrup 
 

Der ligger mange timer i at lave Corona plan og sørge for næsten daglig kommunikation med medlemmer, trænere og de mange 
øvrige frivillige og hun fortjener i den grad et skulderklap i form af de 25.000kr. som ville blive brugt i klubben til gavn for de mange 
børn der træner her flere gange om ugen.  
  
Med venlig hilsen 
David Helt (Hockey far ���)  
 

Hun har bl.a. sørget for at Zone opdele hele hallen, så alle kan træne uden at krydse hinanden på tværs af holdene, der har været 
super kommunikation hele vejen igennem så alle er orienteret om de seneste retningslinjer. Der er sat afmærkning op ved alle 
indgange, så ingen er i tvivl om hvilken Zone man går ind i og alle ved præcis hvad de skal og hvornår – ingen slinger i valsen. 
 
Alt dette klarer hun ved siden af sit fuldtidsarbejde og hendes frivillige arbejde i bestyrelsen. Hun gør et kæmpe stykke arbejde som 
Corona ansvarlig og vi kunne aldrig have gennemført træningerne uden hendes indsats og gå-på mod! Hun er i sandhed en 
løsningens mester, som aldrig lader sig slå ud af små forhindringer på vejen.  
Louise Almsgaard Helt 
Business Analyst 
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Business Finance 
 

CARSTEN GRUBAK, 
ledende 
ejendomsfunktion
ær/vicevært/ 
varmemester/alt-
mulig-mand i 
Gullandsgården 

Især her i 2020 hvor Coronaen har hærget er Carsten VIRKELIG trådt i karakter! I foråret da samfundet lukkede ned, skrev han til os 
via Gullandsgårdens SMS-netværk HVER DAG! Han skrev og beroligede dem, som havde brug for det. At han ville levere grønne 
affaldsposer til vores postkasser. Om forholdsregler. Om forståelser for det ene eller det andet. Fx tilbød han løsninger for de som 
ikke selv kunne komme ud med grønt affald, hente medicin... Han talte til os alle om at hjælpe og støtte hinanden igennem denne 
svære tid. Han tilbød sågar at man kunne ringe til hans eget private nummer hvis man manglede hjælp... Eller bare manglede en at 
snakke med. 
Carstens gode sind breder sig i hele området, et område som ellers nær var udråbt til et af de slemme fy-områder, med kameraer, 
overvågning og hvad der ellers kan komme på tale. Takket være en mand, er Gullandsgården blevet et dejligt, mere trygt og mere 
åbent område med mere tillid iblandt beboerne og et bedre sammenhold.  
Claus & Betina Jøns-Holm Marcussen  
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Hf. Engvang, Røde 
Mellemvej 105 

De indstilles fordi alle altid er så hjælpsomme og der i denne svære coronatid har været arrangeret fællessang på vores 2 små veje 
samt ”fredagsbar” ligeledes på vejene, så vi har kunnet holde forbindelsen til naboerne. Her er også barselsklub, som sørger for at 
nybagte forældre for mad leveret det første stykke tid hjemme med den lille ny. Udover dette er der en hel del andre sociale 
aktiviteter som fællesspisning, håndarbejdsklub, yoga etc. Alt samme initieret af beboerne selv. 
 
Med venlig hilsen 
Annette Berlin Eriksson 
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Amager Fælleds 
Venner  

Jeg syntes at Amager Fælleds Venner v/ Frej Smedes og co skal belønnes for den kæmpe indsats de har lagt for dagen, med det 
formål at bevare vores allesammens Amager Fælled.  
Venligst Bodil Christensen 
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Daghøjskolen på 
Peder Lykke 
Centrede 

Pga Corona måtte vores leder lægge hovedet i blød, for at aktivere os i denne svære tid.  
Fjernundervisning blev lavet med undervisningerne på, Madlavning - Tværfaglig - Yoga - Pilates og Zumba. Løbende har 
kontorpersonalet udsendt nyhedsbreve og dem der ikke havde computer, fik en opringning. Man havde en fornemmelse af skolen 
passede på os. 
Kontorpersonalet har stået for hele det stort logistiske arbejdede, for at få alle ender til at gå op. 
Jan Mosegård. 
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Heloise Rosing som 
enkelt person 

Under hele denne tid som har været svær for alle, har hun været den første jeg kendte der tog det meget alvorligt, men har bidraget 
med det største smil. Hun selv har været igennem et kræftforløb, men selv under disse omstændigheder har hun sørget for alle, 
hun har mødt, alle i hendes netværk.  
Både med hjælp til at sørge for masker, håndsprit, venlighed på gaden, i butikker. Derudoevr har hun været en stor hjælp for mig 
personligt, da jeg har en udfordret dreng og er alene, hun har smidt hvad hun havde i hænderne når jeg har haft brug for pasning af 
ham, indkøb, pasning af vores kat, rengøring, vasketøj, undersøge muligheder for os via borger mm. Hun har ikke meget selv, da 
hun er flexjobber, sygemeldt med kræft og ikke er grådig. 
Derudover ved jeg at hun af alle mennesker vil forvalte den form for støtte positivt og helt sikkert give igen til andre. 
Skulderklap til jer 
Fia Havana Bruun  
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Natteravnene, 
tårnby  

Jeg syntes Natteravnene i Tårnby gør et godt stykke arbejde med at være til stede i aftentimerne for de unge mennesker. Det er 
frivilligt arbejde og det gør de godt  
Mvh Bente Christophersen 
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Ørestad IF Jeg vil gerne indstille Ørestad IF for utrætteligt at skaffe aktiviteter til bydelens børn og unge til trods for de begrænsede rammer 
for idrætsudøveres, der er i Ørestad. Det er et imponerende engagement, de frivillige har, og det skaber et enormt godt fællesskab 
for alle de der flytter til og som skal lære nye mennesker at kende ��� 
Nicolai Eilstrup 
Presse, kommunikation & interessevaretagelse 
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Mona Isabel 
Andersen, 
Platikposefrit 
Amager 

Mona er både selvstændigt erhvervsdrivende og flittig initiativtager til bl.a. et plastikpose-frit-Amager. Jeg ved godt, at selve 
initiativet har modtaget støtte fra Lokaludvalgene, men selv under de vanskelige Corona-vilkår har hun gjort sit for at sikre en 
fortsat produktion af poser af genbrugsstof. Jeg synes hun fortjener et skulderklap for hendes hidtidige indsats til glæde for 
lokalområdet - og jeg er overbevist om at en anerkendelse også vil føre til nye gode initiativer. 
 
De bedste hilsener fra Marianne Falck Orby 
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TinkerTank Jeg synes, at værkstedsfællesskabet har forstået at samle de åbenlyst aktuelle genbrugstemaer op på en meget fin, kreativ, 
inspirerende og inkluderende måde.  
De bedste hilsener fra Marianne Falck Orby, mobil  
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Mette Bugge fra 
CobraCPH 

Mettes kreativitet både før og under coronaen har vist sig i fantasifulde idéer til at samle beboerne til koncerter, fællesspisninger, 
vaffelbagning og krea og hiphop-dans for børn for blot at nævne nogle eksempler. Hendes tone på de sociale medier er dejlig 
uhøjtidelig og ærlig, ligesom hun selv er, når hun betjener sine kunder i butikken. At hun med sit vareudvalg også bidrager til et øget 
lokalt og økologisk forbrug, gør bare det hele endnu bedre.  
Jeg har boet i Ørestad Syd i mere end 7 år og oplever i den grad, at Mette Bugge med CobraCPH i høj grad bidrager til 
fællesskabsfølelsen i vores bydel. Jeg mener derfor, at hun bør have "Årets Skulderklap 2020". 
 
Mange hilsener 
Stine Schou 
Journalist (DJ) 
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Bryggebladet Skulderklappet kunne gå til Bryggebladet, der har bragt historier som har bundet Bryggeboerne sammen, mens vi holder COVID-19 
afstand. De små fortællinger fra lokalområdets kultur-, handels- og friluftsliv samt beretninger om lokale beboere er med til skabe 
fællesskab og inspirere til initiativer. Bryggebladet har kontinuerligt berettet fra Fælleden og givet glimt ind i dyre- og planteriget i 
Naturnyt. Under Covid-19 er den nære natur for mange blevet et afgørende rum at være fri og fælles i. 
 
Kind regards, 
Mette Bloch Hansen   
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